
Referat af Fysisk bestyrelsesmøde 12 maj 2019, kl. 
16.15-17.  
Afholdes på Toppen 231, Roskilde.  
Deltagere: Hanne, Christine, Anine, Jesper, Anja og Mårten (er med over teams) 
Afbud: Søren 
Referat fra sidste gang: Godkendt. 
Referent: Anja 
 
Punkter:  

1) Orientering siden sidst og kort status 
 
Christine opsummerer dagsordenen. 
 

a) Hjemmeside - Mødet med IT-kollega bliver efter de skriftlige eksamener. Anja ligger 
ting op på hjemmesiden løbende. 

b) Mail - Spammails tage op til mødet med IT-kollegaen. Christine tjekker BiD mailen 
hver uge, Jesper tjekker hver 3.-4. uge efter nye medlemmer. 

c) Mårten orienterer om økonomien. Hjemmesiden skal snart fornys. Skabeloner til 
udlæg skal udfyldes, så vi kan lave budget til generalforsamlingen. Evt. skal 
kontingentet hæves næste år. 

d) De enkelte grupper - hvad rør sig? Digi workshop - bliver afholdt tirsdag den 14. maj, 
der er 17 tilmeldte plus 3 fra bestyrelsen, derudover kommer Mette Malmquist vores 
fagkonsulent. 

e) Christine orienterer om fondsansøgninger - Der nedsættes en arbejdsgruppe med 
Christine (tovholder) og Mårten. Anine har lavet et dokument med de fonde vi kan 
ansøge, og vil gerne opdatere den med frister. 

f) Nyhedsbrev - Udsendes før sommerferien bl.a. med for vores workshop. 
 

2) Opsamling på de nedsatte grupper.  
Skriv til Gymnasieskolen - Anine og Anja er tovholdere på teksten, Christine er på 
kontakten.  
Generalforsamling - afholdes til september. Christine (tovholder), Hanne og Anja 
planlægger. 

3) Næste møder-  
Team møde torsdag den 27. juni kl 20-21.30. 
Team møde tirsdag den 6. august kl. 20-21.30 
Team møde onsdag den 20. november kl. 20-21.30 
Til næste møde laver Christine en liste over de udvalg vi gerne vil rykke videre med. 
 

4) Digi.workshop. Noget vi har brug for at drøfte?  
Det er der styr på. 
 

5) evt. - 
Stine anmodes om at indtræde i bestyrelsen eftersom Søren træder ud. 


